
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Folketingets Lovsekretariat 

Medlem af Folketinget Jacob Jensen (V) har d. 27. januar 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 623 til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmål nr. S 623: 

”Mener ministeren, at der er serviceområder i kommunerne, hvor der er et særligt stort 

effektiviseringspotentiale fremadrettet?” 

Svar: 

Som det fremgår af besvarelsen af spørgsmål S 621, mener jeg, at der fortsat vil være 

effektiviseringspotentialer bredt set på de kommunale serviceområder, og at det her-

under også er vigtigt at holde fokus på at omstille og nytænke serviceproduktionen på 

de store velfærdsområder. Men jeg har ikke grundlag for at udpege bestemte områ-

der, hvor det fremtidige effektiviseringspotentiale vil være særligt stort. 
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